
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tung Wah College Alumni Association (TWCAA) 

2024 Committee Election Proxy Form 

 

This is to certify that the undersigned, an alum of Tung Wah College Limited ( “TWC” ), has 

designated the Returning Officer of the Meeting OR _____________________________ (full name 

in BLOCK CAPITALS) of graduation year _______________, also an alum of TWC (strike out the 

inappropriate), as my proxy to act for me at the First Annual General Meeting of the TWCAA, to be 

held at 3/F, Campus Square, Ma Kam Chan Memorial Building, 31 Wylie Road, Homantin, Hong 

Kong on Saturday, 20 April 2024 or any adjournment thereof. 

 

_____________________________________ 

Signature 

 

_____________________________________ 

Date 

Name (English): _________________________ Year of Graduation: _____________________ 

Programme of study: _____________________________________________________________ 

 

 Notes: 

In order to be valid, please return the completed and duly signed proxy form to Communications and 

Public Relations Office of Tung Wah College at least 48 hours before the time appointed for holding 

the meeting (i.e. at or before 2pm on Thursday, 18 April 2024 (Hong Kong time)) by the following 

means: 
 

• By post (Address: Communications and Public Relations Office, 18/F, Ma Kam Chan Memorial 

Building, 31 Wylie Road, Homantin, Hong Kong)  
• By emailing the scanned copy (email address: alumni@twc.edu.hk) 
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東華學院校友會 

2024年幹事會選舉授權書 

 
本人為東華學院有限公司（東華學院）校友，未克出席於二零二四年四月二十日假香港何文

田衛理道31號馬錦燦紀念大樓三樓校園廣場舉行的東華學院校友會首屆周年大會，茲授權大

會選舉主任  或  以下校友*_____________________ （請以正階填寫全名），畢業年份為 

___________年，代表本人於大會或任何續會投票。 

 

 *請刪去不適用者 

 

 

_____________________________________ 

簽署 

 

_____________________________________ 

日期 

姓名（英文）： ______________________ 畢業年份： __________________________ 

修讀課程： _________________________________________________________________ 

 

 

注意： 

請將已填妥及簽署的選舉授權書，於大會舉行四十八小時前（即香港時間二零二四年四月

十八日星期四下午二時或之前），透過以下方式交回東華學院傳訊及公共關係處，方為有

效： 

• 郵遞 （地址：香港何文田衛理道31號馬錦燦紀念大樓十八樓傳訊及公共關係處） 

• 掃描授權書後電郵至alumni@twc.edu.hk 
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